
會務報告 Announcements  03-20-2022

1. 下主日 (3月27日) 崇拜聚會之後有教會家庭時間，歡迎大

家來參加。

There will be a church family time next Sunday (3/27) after the

service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 歸納法查經實驗班於上週日結束腓利門書的練習，參與的

弟兄姊妹反應良好。教會決定於本主日晚上開始以猶大書來

繼續操練歸納法查經，歡迎有興趣學習歸納法查經的弟兄姐

妹踴踰參加。詳請請見單張。

The Inductive Bible Study experimental class ended last Sunday with

the book of Philemon. The participating brothers and sisters

responded very well. The church decided to continue the practice of

Inductive Bible Study with the book of Jude this evening. Brothers

and sisters who are interested in learning the Inductive Bible Study

are welcome to participate. Please see the flyer for details.
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2. 歸納法查經實驗班於上週日結束腓利門書的練習，參與

的弟兄姊妹反應良好。教會決定於三月廿日開始以猶大書

來繼續操練歸納法查經，歡迎有興趣學習歸納法查經的弟

兄姐妹踴踰參加。詳請請見單張。

The Inductive Bible Study experimental class ended last Sunday

with the book of Philemon. The participating brothers and sisters

responded very well. The church decided to continue the practice

of Inductive Bible Study with the book of Jude on March 20.

Brothers and sisters who are interested in learning the Inductive

Bible Study are welcome to participate. Please see the flyer for

details.
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3. 本週"2-1-1讀經計劃"：本週五 (3月25日)我們將查考約

翰三書第二課；背誦經文是約翰三書八節 "所以我們應該接

待這樣的人，叫我們與他們一同為真理做工。" 每日閲讀經

文是馬太福音 21-23章。歡迎大家參加每日的靈修聚會

(7:30-8:30am)，或在教會的網站收聽聚會錄音。
點擊鏈接晨更靈修分享

This week’s 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study

3 John Lesson 2 on Friday (3/25). Bible memory verse is 3 John

v8 “We ought therefore to show hospitality to such men so that

we may work together for the truth.” Daily Bible reading: Matthew

21-23. You are welcome to join the daily devotion (7:30-8:30am),

or listen to the recording on the church website.
Click here for Morning Devotion

https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/%e6%99%a8%e6%97%a9%e9%9d%88%e4%bf%ae%e5%88%86%e4%ba%ab/
https://marylandgospelchurch.org/morning-devotion/


奉獻 Offerings:
1)郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, 

Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2)網上信用卡 Online Credit Card: 點擊鏈接奉獻 Click here to Offer 

指示 Instructions: 點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions

團契小組 Fellowship:

點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page

點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule

https://portal.icheckgateway.com/Gen/Default.aspx?p=12fd320e6e0a42838bed
https://marylandgospelchurch.org/doc/sunday/offering_instruction.pdf
https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/fellowship-ministry/
https://marylandgospelchurch.org/fellowship-ministry/
https://docs.google.com/spreadsheets/d/19BH1rRzdhvdyVO3FjuUoXjz03NvOTYLad9gp1d0v1mw/edit#gid=505123215

